

## 《单词百科:septi-是什么意思?septi-怎么发音?septi-的解释和用法》

英语单词septi-是什么意思?septi-怎么读?septi-怎么发音?简答网为您整理了septi-的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### septi-怎么读

septi-的读音:[ 'sept ]

### septi-的意思

1、pref.表示“隔膜，中隔”之义；

### septi-的双语例句

1、Effects of nucleus accumbens septi by chemical injury on learning memory abilities and exploratory behavior in rats

化学毁损伏隔核对大鼠学习记忆能力与探索行为的影响

## 2、Quantitative analysis of the volume of cavum septi pellucidi in CT

### 透明隔腔容量CT定量分析

## 3、Clinical value of cavum septi pellucidi in neonate hypoxic ischemic encephalopathy using ultrasonography

### 超声检测透明隔腔宽度对新生儿缺氧缺血性脑病的临床意义

## 4、Objective: To investigate quantitatively the volume of cavum septi pellucidi ( CSP) and its sex differences.

目的：定量研究正常成年人透明隔腔（cavum septapeullcidum，CSP）容量及其性别差别。

## 5、The stereotaxic position of the nucleus accumbens septi in the cranium of the tree shrew

### 树鼩伏隔核颅内定位

## 6、Objective To evaluate the clinical value of the cavum septi pellucidi ( CSP) in neonate hypoxic ischemic encephalopathy ( HIE) using ultrasonography.

目的初步探讨应用超声检测新生儿缺氧缺血性脑病（HIE）透明隔腔（CSP）宽度的临床意义。

## 7、CONCLUSION: These results indicate an important role of the core of the nucleus accumbens septi in the acquisition of drug-seeking behavior under the control of drug-associated stimuli.

结论：在药物相关刺激条件下，伏隔核核心在吗啡觅药行为的建立方面起重要作用。

以上是简答网为您整理的septi-怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于septi-

的用法、septi-的释义、septi-的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/septi->